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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
PROCES – VERBAL NR.14 
încheiat astăzi, 25 martie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți 31 de consilieri 
județeni, fiind absenți domnii consilierii județeni George-Dan Giuclea și Narcis-
Ionuț Sofianu,  deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Începem ședința prin a face prezența.  
Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan? Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   
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Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier judetean Dl Postelnicescu Marius Dorel – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? Dl Ștefan Alexandru 
Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de proiectul 
ordinii de zi. Dacă sunteți de acord cu acesta. Cine este împotrivă?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Domnul Președinte, este vorba despre o 
propunere pe care am făcut-o în comisie, vis-à-vis de Regia Autonomă de 
Drumuri Argeș R.A, am propus să scoatem acest punct intrucât eu cred că 
trebuie mai întâi făcută o analiză serioasă, nu-i normal ca firma noastră să 
disponibilizeze personal, mai ales personal direct productivă în condițiile în care 
noi avem în continuare lucrări pentru întreținere. Propun să amânăm acest punct.   

Dl Președinte Ion Mînzînă – Eu sunt obligat să supun la vot.  Cine este de acord 
pentru scoaterea de pe ordinea de zi.  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa  - Grupul consilierilor județeni ai 
PNL susțin această propunere de amânare. 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru -  Și grupul USR-PLUS.  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, am 
discutat și la ședința din luna februarie și la comisia din luna aceasta ca în 
susținerea acestui punct am avut rugămintea ca consiliul de administrație să ne 
prezinte un raport cu o strategie măcar pe termen mediu,  ca pe termen lung nu 
se poate, ca să putem lua și noi niște decizii. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Postelnicescu ați făcut o solicitare în scris 
legat de această problemă?  Sau a rămas la nivelul de a spune ceea ce ne dorim.  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu  -Domnule Președinte, ceea  ce 
spun eu și colegii mei este consemnat în procesele verbale ale ședințelor de 
comisie.  

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Sunt de acord cu dumneavoastră, dar faceți o 
solicitare în scris pentru a primi un răspuns. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Am inteles, deși erau 
obligați să prezinte anual un raport. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu știu dacă erau obligați din moment ce 
dumneavoastră nu faceți solicitare. Tot timpul venim să povestim, problema este 
să avem și baza de la care să plecăm, o solicitare.  Cine este pentru această 
ordine de zi? 
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Dl consilier județean Bogdan David – Domnule Președinte, orice solitare făcută 
în cadrul ședinței de consiliu județean este obligatorie, nu trebuie să mai fie o 
solicitare scrisă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Amendamentele se fac în scris, acesta este 
considerat un amendament la o situație dată. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa  -Domnule Președinte, vis-à-vis de 
aceste rapoarte ale diverselor instituții aflate în coordonarea sau în subordinea 
consiliului județean, nu există o perioadă legală în care ei nu trebuie să facă un 
raport regulat, anual sau la doi ani, nu există în regulamentul lor sau al 
consiliului județean ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Situațiile financiare se aprobă până la sfârșitul lunii 
mai când se face bilanțul. Cine este împotriva scoaterii de pe ordinea de zi, 18 
voturi pentru și 13 împotrivă.  Prin urmare ordinea de zi rămâne cea stabilită. Vă 
mulțumesc. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.02.2021.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

Discuții ? Comentarii ? Abțineri? Voturi împotrivă ? Vă mulțumesc. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.     

    

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Băbana pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 55. 
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- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Cotmeana pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 56. 

 

                                                     - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Leordeni pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.    - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 57. 

 

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Căteasca pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

               

      Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
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      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 58. 

 

                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Drăganu pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 59. 

                                      

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Asociația ”GAL MUSCEL” pentru anul 2021.   - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 60. 

                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea modelului legitimaţiei pentru aleşii locali şi a modelului semnului 
distinctiv al calităţii acestora conform H.G nr. 18/2021.   - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 61. 
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                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
actualizarea componenței nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte 
cu Handicap Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 62. 
 

                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Unității de Asistență MedicoSocială Dedulești.  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Domnule Președinte, conform 
statului de funcții care ne-a fost prezentat, avem 29 de poziții, dintre care în 
zona de muncitori 8 poziții, după cum am discutat la ultima ședință, am înțeles 
că statul de funcții cât și veniturile sunt conform legislației în vigoare. Conform 
Hotărârii  nr. 459/2010 care reglementează și aceste chestiuni, la art. 3 litera d, 
se spune că “personalul din unitățile de asistentă medico-sociale se realizează 
după cum urmează 10% din numărul total de posturi prevăzut în statul de 
funcții”,  7 înseamnă mult mai mult de 10%. Pe de altă parte susțin ce am 
susținut noi, cei de la Pro România, nu văd de ce să avem și director general și 
director financiar contabil și economist, să avem 29 de posturi pentru 25 de 
paturi sau cum s-a spus că s-a modernizat 35 de paturi. Mi se pare extraordinar 
de mult. Cred că soluția este să comasăm aceste centre să avem un director 
pentru toate centrele, un director financiar dacă este cazul și nu unul pentru 
fiecare centru. Înțeleg că este o muncă foarte grea și o apreciem, dorim doar să 
fim eficienți. Știu că la ședința anterioară s-a propus o comisie, n-am făcut scris 
dar o să facem din motive de timp. Săptămâna viitoare o să facem în scris o 
propunere pentru realizarea unei comisii astfel să analizăm activitatea 
managerial din aceste centre și să venim cu niște soluții pentru eficentizarea 
acestor activități. Vă mulțumesc. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Ivan, reluăm o discuție pe care am mai 
avut-o, încă o data vă spun, legislația actuală nu ne permite lucrul acesta, dacă 
aveți cunoștințe ca într-un  județ din România toate aceste UAMS-uri au fost 
constituite sub aceeași umbrelă, vă rog frumos să-mi dați  exemplul acesta. 
Încă o dată vă spun, fiecare UAMS are personalitate juridică, prin urmare 
deciziile de înființare pe loc sunt luate prin Hotărâre de Guvern, totuși obligația 
noastră este să votăm hotărâri în interiorul legilor  aplicabile la această oră în 
România. Dacă veți găsi posibilitatea să modificăm legislația în vigoare fiind 
aici de față și două partide ale puterii, voi fi întru totul de acord cu propunerile 
dumneavoastră. Vom face această analiză, suntem deschiși, în momentul în 
care dumneavoastră veti veni, vom analiza fiecare UAMS în parte si vom 
vedea ce tip de muncitori sunt ( bucătari, muncitori pentru întreținere ), punctul 
la fiecare UAMS în parte. Vă stăm la dispoziție cu orice lucru care respectă 
legislația în vigoare, altceva nu putem face. Am înțeles că vreți să votați 
împotriva acestui proiect de hotărâre și vă respect punctul de vedere. Puteți 
dumneavoastră iniția, împreună cu alți colegi, un proiect de hotărâre în sensul 
acesta, dacă va primi avizul compartimentului juridic din cadrul Consiliului 
Județean Argeș, îl vom supune dezbaterii. Aceasta este procedura. 
 
Dl consilier  judetean Aurel Iacșa – Domnule Președinte, nu se poate comasa și 
nu se poate centraliza sub o singură conducere pentru că fiecare instituție are 
un specific, dizabilități, bătrâni, beneficiarii au un anumit program de îngrijire. 
Nu se poate comasa, cum spune domnul Ivan. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă la proiectul nr. 10.  
 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Domnule Președinte, eu am deschis 
subiectul la ședința precedentă,  aș vrea să înțeleagă toată lumea că nu suntem 
împotriva acestora și nu facem chestia aceasta  doar de dragul de a face parade. 
Este vorba până la urmă de un buget al consiliului județean care este foarte 
afectat în acest an și va trebui să găsim soluții împreună pentru a reduce 
costurile care sunt extrem de mari. Ne-am interesat și în alte județe, nimeni nu 
ajunge la costuri de 7000-8000 de lei pe luna, pe pat. Sunt costuri mult prea 
mari și pentru un hotel de 4 stele. Asta este ideea, să ne adunăm cu toșii și să 
găsim niște formule  pe legea care este acum. Nu ne putem permite să plătim 
acești bani. O să vedeți că nu o să fim în stare să plătim acești bani. Aceasta 
este ideea.  
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Eu sunt convins că dumneavoastră 
aveți cele mai bune intenții, sunt convins că orice propunere constructivă din 
partea dumneavoastră va avea deschidere. Dar cu problematica acestor costuri 
fabuloase ne confruntăm in fiecare zi la nivelul consiliului județean. Suntem 
singurul județ din România care are 9 spitale în administrare, suntem județul 
care are foarte multe instituții culturale, am văzut că unii au făcut un exces de 
bravadă în a susține o anumită persoană ca manager. Discuțiile mele la nivelul 
instituției respective s-au purtat în sensul reducerii cheltuielilor, nu pe simpatie 
sau antipatie, dar când facem din rândul consilierilor dovada de bravadă, ar 
trebui să vedem ce este în spatele acestor decizii pe care încercăm să le luăm, 
pentru că există la ora aceasta bugetul consolidat al județului Argeș. Veți vedea 
acolo că avem un deficit înregistrat la nivelul cofinanțărilor, explicit nu ne 
putem încadra în sumele cu cofinanțări pe proiecte europene. Toate lucrurile 
acestea le putem discuta împreună, dar soluțiile nu pot excede  pragul legal și 
atunci vă învit încă o dată, haideți să discutăm, suntem în pandemie, dar totuși 
ne putem întâlni, delegați o persoană, să vedem la ce nivel putem reduce aceste 
cheltuieli.  Vă putem pune la dispoziție documentații pe care le înaintăm atât la 
nivelul guvernamental în solicitările pe care le avem în a ajuta acest județ. Pe 
toate zonele acestea veți găsi în noi niște parteneri de dialog. Dacă legea 
permite, o facem. La ora aceasta suntem la situație declarativă. 
Avem o situație cu DGASPC-ul, Guvernul României trebuie să trimită prin 
lege 90%  din sumă, ne trimit decat 40 și ceva %, și ce să facem, să lăsăm 
persoanele cu probleme? Atenție, este cost unic, nu putem noi să inventăm 
costuri suplimentare pentru DGASPC. Când vreți, vă  stăm la dispoziție, veți 
găsi în mine un partener de dialog. 
 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Domnule Președinte, pentru 
corectitudine trebuie spuse niște lucruri, avem un stat de functii, de ce trebuie 
să avem la 25 de paturi, director financiar, contabil și economist?  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – O unitate cu personalitate juridică trebuie să aibă 
în schemă un asemenea personal, care semnează documente în relațiile cu 
instituțiile financiare din România și este supus controlului Curții de Conturi. 
 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Hotărârea spune de 10% un tip de 
personal. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Vom vedea dacă au 10%, dacă n-au, îi 
sancționăm. Asta este regulă.  
 
 Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Tot în legea aceasta spune că 
nivelul standardului de cost / pat /an este de 59677, împărțit la 12,  ne dă 
undeva la 4900 de lei/pat/luna . Noi avem 8000 de lei.  

 Dl Președinte Ion Mînzînă – Este vorba de un  minim. 

Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Nu avem bani, noi suntem la 
8000 de lei /lună, ori avem, ori nu avem bani. Nu putem să mergem la costul 
minim? Este ca problema cu consilierii pentru vicepresedinți, nu avem bani 
pentru diverse chestiuni dar bani pentru consilierii vicepreședinților, care 
înseamnă 24 de miliarde în 4 ani, dacă faceți socoteala, avem. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Avem și vom avea pentru ca avem nevoie de 
consileri ca să putem lua cele mai bune decizii.  

 Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan  - Am înțeles, pentru alte lucruri n-
avem bani. Faceti socoteala, sumele cheltuite pentru 4 ani, 4 consilieri pentru 2 
vicepreședinți sunt 24 de miliarde, in 4 ani.  

 Dl Președinte Ion Mînzînă – Când o să ajungeți dumneavoastră vicepreședinte, 
deși am îndoieli mari, să nu vă luați niciun consilier.  Revin la temă. Cine este  
împotrivă? Abțineri?  

 Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Ne abținem. 

 Dl Președinte Ion Mînzînă – Două abțineri. Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 2 voturi 
,,împotrivă” (Grupul Pro-România) .  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 63. 
 

 

 

                                                  - XI  - 
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       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești   - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 64. 

 

                                                   - XII  - 

 
       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului Județean de 
Urgență Pitești.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 65. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului Județean de 
Urgență Pitești   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 66. 

 

                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului public de 
adăpostire a animalelor aflate în pericol pe raza județului Argeș, pentru care s-a 
emis un ordin de plasare în adăpost.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        
        S-a adoptat Hotărârea nr. 67. 

 

                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Argeş nr. 
22/25.11.2020 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș 
în Consiliile de Administrație ale spitalelor din rețeaua proprie a Consiliului 
Județean Argeș, precum și aprobarea atribuțiilor Consiliilor de Administrație.  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 68. 

 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţii 
“Modernizare DJ 703 B Costeşti (DN 65A) – Şerbăneşti (DJ 659), KM 60+325 
– 68+783, L = 8,458 km, la Costeşti şi Rociu”.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 69. 
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                                                  - XVII - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Leordeni, pe o perioadă de 5 ani asupra zonei de siguranță de o parte și de 
cealaltă a drumului județean DJ 703B, de la km 88+289 la km 89+209, în 
vederea accesării de Fonduri Europene pentru modernizare  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
          S-a adoptat Hotărârea nr. 70. 

                                           

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Leordeni, pe o perioadă de 5 ani asupra zonei de siguranță de o parte și de 
cealaltă a drumului județean DJ 702C, de la km 0+00 la km 3+986, în vederea 
accesării de Fonduri Europene pentru modernizare  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă 
a spus: 

          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 71. 

                                    

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea prelungirii duratei Protocoalelor de folosință gratuită încheiate în baza 
Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 303/17.12.2018.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
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       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 72. 

 

                                                   - XX - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
trecerea unor părţi din imobilele terenuri aferente DJ 678A, 703I şi 703K din 
domeniul public al Judeţului Argeş în domeniul public al Statului.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 73. 

 

                                                   - XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea reorganizării Centrului de Cultură ”Dinu Lipatti” prin fuziune prin 
absorbție de către Muzeul Județean Argeș. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 74. 

 

                                                  - XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
înregistrarea UAT Judeţul Argeş în Sistemul Naţional Electronic de Plată Online 
a Taxelor utilizând cardul bancar. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 75. 
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- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcții și a Regulamentului de Organizare 
și Funcționare ale Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeş R.A  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ?  

      Dl consilier județean Dumitru Grecu – Domnule Președinte, pentru că nu 
s-a scos de pe ordinea de zi, vreau să fac câteva precizări pe care le-am 
discutat și în comisie. Doamna director a spus că nu are bani să facă lucrări, 
este firma consiliului județean , ar fi trebuit să aibă un profit extraordinar si 
din lucrările pe care ar fi trebuit să le facă ar fi trebuit să se finanțeze inclusiv 
pentru investiții. Este o firmă și poate să facă investiții pe un proiect, care să 
nu disponibilizeze oameni, dar din contra să angajeze cât mai mulți ca să 
poată face lucrări atât pentru consiliul județean cât și pentru terți. În niciun 
caz aceasta firmă n-ar trebui să disponibilizeze personal, mai ales că tot 
personalul pe are îl disponibilizează este personal direct productiv, nu 
disponibilează absolut nimic din Tesa. Aș vrea să înțelegeți că inițiativa mea 
este de bună credință și mai ales că mă mai pricep cât de cât și la afaceri și 
știu ce înseamnă chestia asta. În condițiile actuale este strigător la cer să 
avem firma consiliului județean care stă să pice în condițiile în care nu este o 
piață în care să se desfășoare foarte bine. Discutăm și de posibilitatea de a 
intra în această organizare care se face pentru autostradă și să lucreze inclusiv 
pentru autostradă, are capacitate, are oameni pregătiți și dacă este nevoie să o 
ajutăm, să mai facă investiții pe baza de credite, justificate de un program, pe 
un proiect , orice se poate. Eu o să fiu total împotriva ca să disponibilizeze 
oameni din această firmă, firma trebuie să o eficientizam inclusiv prin 
angajarea de personal calificat si eventual să disponibilizăm tot ce inseamnă 
personal de conducere, și asta cu discernământ și acolo unde nu se justifică 
niște oameni. Mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Grecu, putem avea o discuție  să 
vedem dacă poate obține sau nu credite. Vă multumesc că gândiți alături de 
noi. Am luat legătura cu firma care a câștigat licitația, poate lucra sub 
antrepriză pe anumite zone, într-adevăr firma care a câștigat licitația pe 
autostrada, cea care a câștigat licitația pe drumul expres tocmai din dorința de 
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a crea o legătură și de a oferi posibilitatea acestei regii  de a obține. Condițiile 
sunt totuși complicate. Alte discuții? 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Știm foarte bine că în această 
perioadă de pandemie prioritatea nr. 1 este sănătatea la nivel de judeș și nu 
numai. Însă imediat după sănătate prioritatea este asfaltarea tuturor 
drumurilor județene pentru că știți foarte bine că avem o rețea foarte mare de 
drumuri județene și stăm foarte prost. De asta am propus să amânăm la 
început acest punct pentru că consider că acolo unde sunt instituții de cultură 
si nu pot desfășura evenimente publice, să păstreze un buget doar pentru 
funcționare, însă la această directie de drumuri județene ar trebui să facem 
investiții pentru modernizare și retehnologizare. De aceea la acest punct noi 
vom fi împotrivă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Popa, să nu uitați ce ați spus acum, 
pentru că vom avea momente când vom discuta și chestiunea aceasta. Cu 
privire la retehnologizare și la dezvoltare, vreau să vă spun că eforturile 
făcute de consiliul județean în ultimii 4 ani au însemnat achiziționarea unui 
finisor de performanță. În 2016 avea pierderi foarte mari, nici acum 
pierderile nu sunt foarte mici, dar oricum sunt sensibil îmbunătățite față de 
situația în care a fost preluată. Acest lucru s-a putut face prin ce spuneți 
dumneavoastră, prin retehnologizare și achiziționare de tehnică pentru acest 
domeniu. Ei lucrează la aceasta oră tot ce înseamă mijloc fix din proprietatea 
consiliului județean date în administrarea Regiei de Drumuri. Ei nu sunt 
proprietari pe nimic. Sunt de acord cu ce spuneți dumneavoastră, urmând ca 
pe viitor să identificăm împreună sursele de finanțare pentru achiziționarea 
de tehnologie pentru aceasta regie. Abțineri?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță  - Consilierii USR-Plus se 
abțin. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Voturi împotrivă?  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa  - Consilierii PNL votează 
împotrivă. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Dl Grecu și dl Ivan Bogdan. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Voturi împotrivă din partea Pro-
România. Proiectul a trecut. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 14 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Grupul USR-PLUS și Grupul Pro-România) .  

   S-a adoptat Hotărârea nr. 76. 
 

- XXIV - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui parteneriat între Județul Argeș, prin Consiliul Județean 
Argeș și Asociația pentru Asistență Socială „Universul copiilor speciali” cu 
privire la susținerea acțiunilor întreprinse în cadrul perioadei de sustenabilitate a 
proiectului „Promovare și sprijin în scopul creșterii spiritului civic la nivelul 
județului Argeș”.     - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții ? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 77. 

 

         Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.   

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


